
Vážení zaměstnanci školy,   

vážená školská rado,                                                                                                                          

vážené odborové organizace,  

 

v reakci na množící se podněty ze strany zaměstnanců školy, školské rady i veřejnosti považuje 
Rada města Krupka za důležité jasně a otevřeně sdělit následující: 

 

Konkurzní řízení na pozici ředitele Masarykovy ZŠ a MŠ Krupka proběhlo v souladu se všemi 
zákonnými normami a bylo vedeno transparentním způsobem. Konkurzní komise svým 
hlasováním doporučila zřizovateli uchazeče pana Mgr. Petra Kovaříka, Ph.D., který obsadil první 
místo. Rada města jakožto zřizovatel školy respektovala výsledek komise a na základě jejího 
doporučení jmenovala pana Mgr. Petra Kovaříka, Ph.D. do funkce ředitele školy. Toto jmenování 
bylo kandidátem přijato, čímž vstoupilo v platnost. Jakékoli změny tohoto rozhodnutí by tedy 
znamenaly jeho odvolání, ke kterému však Rada města Krupka aktuálně nemá žádný zákonný 
důvod. V souladu s právním rámcem nelze jmenovaného ředitele svévolně odvolat bez naplnění 
zákonných podmínek. 

 

Rada města Krupka proto vyzývá všechny strany k zachování profesionálního a důstojného 
přístupu a k okamžitému ukončení veškerých aktivit, které destabilizují prostředí školy. 
Za naprosto nepřípustné považuje, aby byl na žáky vyvíjen jakýkoli psychický nátlak, nebo jim bylo 
případně naznačováno, že mohou přijít o své vyučující, pokud nepodpoří určité petice či osoby. 
Rada města Krupka odmítá, aby byli nezletilí žáci zatahování do personálních a organizačních 
záležitostí školy, včetně sběru podpisů v rámci petic. Takové chování je nejen nevhodné, ale může 
být i v rozporu s právem na ochranu dítěte. 

 

Rada města Krupka si uvědomuje napětí panující v pedagogickém sboru a mezi všemi 
zaměstnanci školy a chce přispět ke zklidnění situace a k objasnění všech nejasností. Proto 
se připravuje osobní schůzka se všemi zaměstnanci školy, která se uskuteční 11. června 2025 
od 15:00 hodin přímo v budově školy (konkrétní místnost bude včas upřesněna). Na tomto setkání 
bude opětovně vysvětlen průběh konkurzního řízení, pravomoci konkurzní komise i zřizovatele. 
Současně bude dán prostor pro dotazy a otevřenou diskusi. 

 

Město Krupka potvrzuje přijetí petice požadující jmenování Mgr. Tomáše Oravce ředitelem školy. 
Tato petice bude v souladu se zákonnými postupy řádně projednána na nejbližším jednání Rady 
města Krupka a následně také na zasedání Zastupitelstva města Krupka. Město Krupka přistupuje 
k této věci s plným respektem k právu občanů a zaměstnanců na vyjádření, přičemž současně hájí 
zákonnost, rovný přístup a stabilitu školního prostředí. 

 

Rada města Krupka znovu zdůrazňuje, že zájem všech zúčastněných by měl směřovat 
ke stabilizaci situace na škole, zajištění bezpečného a důstojného prostředí pro žáky 



a zaměstnance školy a k obnově vzájemné důvěry. Žádá proto všechny zaměstnance a další 
zapojené subjekty, aby od tohoto okamžiku zastavili veškeré další aktivity v podobě šíření 
obvinění, osobních výpadů, veřejných prohlášení a vzájemného osočování. Apeluje na všechny, 
aby vyčkali nástupu nového ředitele a aby se podle svého nejlepšího vědomí a svědomí věnovali 
v nejlepším zájmu žáků školy své odborné pedagogické a provozní práci.  

 

Zároveň důrazně upozorňuje, že do školního prostředí nikterak nepatří jakékoliv formy nátlaku na 
nezletilé žáky, včetně zastrašování, zneužívání výuky k šíření petic nebo manipulace se žáky 
ve prospěch jakékoliv strany. Rada města Krupka takové chování nepodporuje a bude jej řešit 
v souladu s příslušnými předpisy a právními možnostmi. 

 

S úctou 

 

Rada města Krupka 

 

V Krupce 26. května 2025 


